
ش�ورای  مجل�س  رئی�س 
اس�امی در پاس�خ ب�ه تذکر 
تعدادی از نمایندگان با اش�اره 
ب�ه جلس�ه غیرعلن�ی هفت�ه 
گذش�ته مجلس با حضور وزیر 
کش�ور گفت: با توجه به اینکه 
کار ستاد انتخابات شروع شده 
وزیر کش�ور خواستند  اس�ت 
که فرص�ت یک�ی دو هفته ای 
داده ش�ود تا جایگزین ایشان 
)معاون سیاس�ی وزیر کشور( 
مشخص شود پس از نمایندگان 
می خواهم موضوع استیضاح را 

دیگر مطرح نکنند.
ب��ه گ��زارش ایس��نا، محمدباقر 
قالیباف در جلس��ه علنی به تذکر 
سیدکاظم دلخوش نماینده صومعه 
سرا و جلیل رحیمی جهان آبادی 
نماینده تایباد درباره چرایی اعلام 
نش��دن اس��تیضاح احمد وحیدی 

وزیر کشور پاسخ داد.
وی توضیح داد: در جلس��ه غیر 
علن��ی هفته گذش��ته ب��ا حضور 
وزیر کش��ور این موضوع بحث شد 
که کار س��تاد انتخابات آغاز شده 
اس��ت، همچنین حضرت آقا چهار 
اص��ل اساس��ی امنیت، س��لامت، 
مش��ارکت و رقابت را در انتخابات 
مط��رح کردند که باید همه کمک 
کنیم مس��یر انتخابات به درستی 

طی شود.
رئیس مجلس شورای اسلامی با 
اش��اره به مباحث مطرح شده در 
جلس��ه غیر علنی هفته گذشته با 
وزیر کش��ور گف��ت: همانطور که 
در آن جلس��ه بحث ش��د، معاون 
سیاسی وزیر کشور در ابلاغیه خطا 

کرده و وزیر کش��ور هم پذیرفت و 
بر اساس آن بندهای ۲، ۴، ۶ و ۷ 
این ابلاغی��ه را لغو کرد. همچنین 
وزیر در این جلسه توضیح داد که 

چنین اشکالی وارد بوده است.
قالیب��اف اضاف��ه ک��رد: قبل از 
جلس��ه علن��ی صحبتی ب��ا وزیر 
کشور داش��تم، ایش��ان اشکال را 
وارد دانس��تند. بنده به وزیر گفتم 
که دوستان ناراحت هستند. وزیر 
کشور در مجلس حضور پیدا کرد 
و ق��ول داد ک��ه ای��ن موض��وع را 
پیگیری می کن��د منتها چون کار 
ستاد انتخابات ش��روع شده است 
خواس��تند که اجازه دهیم فرصت 
یک هفته و دو هفته ای داده شود 

تا جایگزین ایشان مشخص شود.
را  نکت��ه  همی��ن  اف��زود:  وی 
خدم��ت رئی��س جمه��ور گفتم؛ 
اینکه دوس��تان استیضاح را اصرار 
دارند حق نمایندگان است، طبق 
آئین نام��ه مجلس باید اس��تیضاح 
وزی��ر را اعلام وص��ول کند، منتها 
وزی��ر این قول را به بن��ده داده و 
بنده در جلس��ه هفته گذشته هم 

گفتم و آن را پیگیری می کنم.
ب��ه  خط��اب  مجل��س  رئی��س 

دوس��تان  از  گف��ت:  نماین��دگان 
خواه��ش می کن��م ای��ن موضوع 
را مط��رح نکنن��د چون ه��ر روز 
یک بح��ث جدید به وج��ود آمده 
و موضوع��ات حاش��یه ای ایج��اد 
می شود. ما از صبح در مجلس در 
حال پیگیری حل مشکلات مردم 
هس��تیم. نمون��ه آن معافیت های 
هزینه ه��ای  کاه��ش  و  مالیات��ی 

پروانه های ساختمانی است.
وی در پای��ان گفت: بنده اخطار 
شما نمایندگان را قبول دارم ولی 
اج��ازه دهی��د چون ای��ن موضوع 
در ح��ال حل ش��دن اس��ت. پس 
به حاش��یه نرویم ای��ن موضوع را 
پیگیری می کن��م و حتما این کار 

پیش می رود.
چرا هیات رئیس�ه استیضاح 
وزی�ر کش�ور را اع�ام وصول 

نمی کند
به گزارش ایسنا، جلیل رحیمی 
جهان آب��ادی نماین��ده تایباد در 
تذکری با اس��تناد ب��ه ماده ۲۲۰ 
آئین نام��ه داخلی مجل��س گفت: 
هیات رئیس��ه س��وگند حمایت و 
دفاع از ش��أن و کی��ان مجلس را 
خورده اس��ت پس چرا اس��تیضاح 

وزیر کش��ور با امضای ۸۰ نماینده 
اعلام وصول نمی شود؟

وی افزود: وقتی وزیر کش��ور از 
جلس��ه غیر علنی هفته گذش��ته 
مجلس بیرون رفت گفت که قولی 
نداده، حال اینکه مهلتی به ش��ما 
داده ش��ده ب��ود. من با اس��تاندار 
و ش��خص وزیر کش��ور ت��ا پایان 
دوره مجل��س جلس��ه ای نخواهم 
داش��ت ام��ا هیات رئیس��ه باید از 
ش��أن و کیان مجل��س دفاع کرده 
و اس��تیضاح وزیر کش��ور را اعلام 
وص��ول کند. تکلیف ما را با معاون 
سیاسی وزیر کشور یا شخص وزیر 

مشخص کنید.
نماین�دگان به دنب�ال اعام 
وزیر کشور  اس�تیضاح  وصول 

هستند
س��یدکاظم دلخ��وش نماین��ده 
صومعه سرا نیز در اخطاری گفت: 
نمایندگان مجلس از ابتدای صبح 
تاکن��ون مدام پیگیر هس��تند که 
کلید استیضاح وزیر کشور خورده 
شود. وزیر کشور به مجلس آمد و 
صحبت هایی داشت اما برخی افراد 
بدون اط��لاع از قانون به خصوص 
در روزنامه ه��ای دولتی تش��ویش 

اذهان می کنند.
وی افزود: در شرایطی که قانون 
انتخابات وضعیت را مشخص کرده 
باید هیات رئیس��ه حرمت مجلس 
را نگه دارد و این سوال پاسخ داده 
ش��ود که وزیر کش��ور می خواهد 
چطور ب��ه مجلس ج��واب دهد؟ 
قانون اساسی میثاق ملی ماست و 
باید در قالب آن به مجلس پاس��خ 

بدهند.

یک عضو کمیس�یون عمران مجلس شورای 
اس�امی گفت: هنوز سامانه های حوزه مسکن 
ب�ه نتیج�ه مطلوبی نرس�یده اند و لازم اس�ت 
بس�تری فراهم ش�ود تا مردم اعتم�اد کرده و 
اطاع�ات خود را در س�امانه ه�ای پیش بینی 

شده بارگذاری کنند.
 سید البرز حس��ینی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
آخرین وضعیت فعالیت سامانه های پیش بینی شده 
برای س��اماندهی بازار مسکن، بیان کرد: برای انجام 
ه��ر کاری، مبنای کار دسترس��ی به آمار و اطلاعات 
اس��ت، اگر آم��ار و اطلاعاتی دقیقی وجود نداش��ته 
باش��د، در تصمی��م گیری دچار خطا خواهیم ش��د 
پ��س اگر در موضوع ام��لاک و اجاره بها، تصمیمات 
اتخاذ شده به نتیجه مطلوب نمی رسد به دلیل عدم 

دسترسی به اطلاعات کافی در این حوزه است.
 وی ادامه داد: تمام کش��ورهای دنیا می دانند که 
ش��هروندان خ��ود در چه خانه ای و ب��ا چه پلاکی و 
با چه می��زان دارایی زندگی می کنند. این به معنای 
دخالت در زندگی مردم نیس��ت بلکه بدان معناست 
که با دسترس��ی به اطلاعات دقی��ق می توان برنامه 

ریزی صحیحی انجام داد.
 این عضو کمیسیون عمران مجلس در ادامه اظهار 
کرد: زمانی که اطلاعات کافی در دست نباشد، نمی 
توان تصمیم گیری درس��تی نیز انج��ام داد و تمام 

دستگاه ها نیز با مشکل مواجه می شوند. شهرداری 
ه��ا، س��ازمان ثب��ت اس��ناد و ام��لاک، وزارت راه و 
شهرس��ازی و تمام دس��تگاه های ذی ربط اکنون از 
عدم وجود اطلاعات دقیق در حوزه مسکن با مشکل 

مواجه هستند
 به گفته وی تمام تولیات امر در بخش مس��کن با 
۱۰ الی ۱۵ درصد خطا آمار ارائه می کنند، یک نفر 
می گوید ۲۴ میلی��ون خانه داریم، دیگری می گوید 
۲۳ میلی��ون خان��ه داریم در حالی ک��ه در علم آمار 
فاصله ی��ک مورد هم خودش ی��ک مفهوم جداگانه 
دارد چه برس��د به اینکه مسئولان امر یک وزارتخانه 
در موض��وع مس��کن با خطای ی��ک میلیونی درباره 

مسکن صحبت می کنند.
 نماین��ده م��ردم خدابن��ده در مجل��س ش��ورای 
اس��لامی، تصریح ک��رد: همه این م��وارد بر ضرورت 

تکمیل سامانه ها در این حوزه دلالت دارد. از طرف 
دیگ��ر باید بس��تری را فراهم کرد ک��ه مردم اعتماد 
کرده و اطلاعات خود را در سامانه های ثبت املاک 
بارگذاری کنند. تکمیل س��امانه های حوزه مسکن 
باید مردم محور باش��د. این امکان وجود ندارد که ما 
به در خانه افراد مراجعه کرده و با پرسش��نامه قصد 

تکمیل سامانه را داشته باشیم.
 وی خاطرنشان کرد:  اکنون وزارت راه و شهرسازی 
سامانه اس��کان و املاک کش��ور را راه اندازی کرده 
است. بنا بود سه سال پیش این سامانه تکمیل شود 
اما هنوز که هنوز اس��ت به وضعیت مطلوب نرسیده 
است.  حسینی در ادامه تاکید کرد: متاسفانه دستگاه 
های مختلف اطلاعات مقتضی را ارائه نمی کنند، به 
عنوان مثال اداره ثبت در ید قوه قضاییه است. حوزه 
مشاوران املاک در ید وزارت صمت است. شهرداری 
ها هم که یک بخش جداگانه هستند. این دستگاه ها 
در دادن اطلاعات به یکدیگر هماهنگ نیستند فلذا 

بخشی از این آمار و اطلاعات مغفول مانده است.
 این عضو کمیسیون عمران مجلس در پایان گفت:  
ساختار دولت و مجلس باید پای کار باشند تا این سامانه 
ها تکمیل شده و اطلاعات لازم جمع آوری گردد. آنگاه 
ما می توانیم تصمیمات درستی اتخاذ کرده و هزینه ها 
به هدف بنش��یند. از نظر بنده هنوز سامانه های حوزه 

مسکن عملکرد موفقی نداشته اند.

دادستان کل کشور در رابطه با پروژه میانکاله 
توضیحاتی ارائه کرد.

به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی دادستان 
کل کش��ور، حجت الاسلام والمسلمین منتظری در 
رابطه با فنس کشی پروژه پتروشیمی میانکاله گفت: 
همین امروز با رئیس سازمان محیط زیست راجع به 
همین موضوع صحبت و از ایش��ان سوال کردم شما 
آیا مجوزی به این آقا دادید که بتواند در آن منطقه 
چنین تاسیساتی را به وجود بیاورد که ایشان گفتند 
خیر، ما مجوزی ندادیم و گفتند که یک مصوبه دولت 
اس��ت و این مصوبه باید یا اصلاح و یا ابطال ش��ود و 
ایش��ان قول داد که این موض��وع را در دولت مطرح 
کند. بنا بر آنچه که ایشان اذعان داشتند گفتند که 
از نظر ما این مجاز نیست و ما حتما مانع آن خواهیم 
ش��د و اگر نیاز به ابطال یا اصلاح مصوبه دولت باشد 

حتما موضوع را پیگیری خواهیم کرد.
وی افزود: به آقای س��لاجقه اعلام کردیم که شما 
بای��د به عنوان متکفل و متصدی اصلی این مس��ئله 
ورود کنی��د البته دس��تگاه های دیگر ه��م ذیربط و 
ذینفع هس��تند، اما فعلا من با ایشان صحبت کردم 
و ایش��ان هم قول دادند که مساله را پیگیری جدی 

کند.
دادستان کل کشور در رابطه با موضوع آزادسازی 
حریم دریاها، س��واحل و رودخانه ها نیز بیان داشت: 
خوشبختانه در یکی دو سال اخیر هم دستگاه قضایی 
و ه��م دولت آقای رئیس��ی ورود ج��دی به موضوع 
داش��تند و بخش قابل توجهی از این س��واحل آزاد 

شدند البته به لحاظ گستردگی ممکن است مواردی 
باشد که یا هنوز آزاد نشده و یا آن اقداماتی که باید 
صورت می گرفت تا مردم بتوانند از آن استفاده کنند 

انجام نشده باشد.
منتظری ادامه داد: خود دس��تگاه قضایی به لحاظ 
وظیف��ه و تکلیفی که داش��ت اولی��ن جایی بود که 
اقدام به آزاد س��ازی کرد و موانع را برداشت و مابقی 
دستگاه ها هم همکاری کردند و اقدامات انجام شده 
است منتها ممکن است مواردی باقی مانده باشد که 
همین جا عرض می کنم اگر کسی اطلاعاتی در این 
باره دارد که اشخاص خصوصی یا دستگاه های دولتی 
رفتند و س��واحلی را که از نظر قانونی ممنوع اس��ت 
ک��ه دخل و تصرفی در آن صورت گیرد را به تصرف 
خ��ود درآورده اند به بخش های مربوطه اطلاع دهند 
یا به سامانه دادستانی کل منعکس کنند که قطعا ما 

برخورد خواهیم کرد. 
وی اف��زود: این موضوع تنها مختص به س��واحل 
نیست بلکه مردم باید نسبت به تعرضات به جنگل ها 

و مراتع و آنچه که به عنوان س��رمایه های ملی است 
احساس وظیفه کنند و اگر اطلاعاتی دارند آن را در 

اختیار دستگاه های مربوطه قرار دهند.
دادس��تان کل کشور در رابطه با توثیقات نیز بیان 
داش��ت: تا آنجا که امکان داشته بر تسهیل توثیقات 
تاکید داش��ته ایم حتی بخش��نامه ای به دادستان ها 
ابلاغ کردم که یکس��ری از اموالی که منقول اس��ت 
مانند خودرو، طلا یا هر مال ارزشمند دیگر می تواند 
م��ورد توثیق ق��رار گیرد. هر راهی ک��ه برای توثیق 
وثیقه امکان داش��ته باش��د را به دادس��تان ها اعلام 

کردیم تا این امر را تسهیل کنند.
 منتظ��ری در رابطه با بحث ضابطی��ن نیز اظهار 
داش��ت: دستگاه قضایی بدون ضابط نمی تواند کاری 
انجام دهد منتها قاضی بر اس��اس وظیفه و تکلیفی 
که دارد باید مس��تند رای دهد، تلاش ما با ضابطین 
بر این بوده که گزارش��ات خود را مستند کنند البته 
اگر در ی��ک جاهایی هم قص��ور و تقصیری متوجه 
ضابط باش��د از آن نمی گذریم. اگر مواردی باشد که 
احیانا از ناحیه ضابط قصور و تقصیری صورت گرفته 
باش��د انتظار دارم فردی که مورد تعرض قرار گرفته 
موضوع را به م��ا منتقل کند تا آن را پیگیری کنیم 

البته هر ادعایی باید مستند باشد.
وی تصریح داش��ت: در راس��تای فرمایشات مقام 
معظم رهبری در موضوع ضابطین، ما سال گذشته و 
امسال جلسات مکرر و مستمری را در راستای تحقق 
فرمایش��ات و دغدغه های ایشان برگزار کردیم و این 

طور نیست که این موضوع رها شده باشد.

قالیباف در پاسخ به نمایندگان منتقد تشریح کرد

چرا استیضاح وزیر کشور اعلام وصول نمی شود؟
یک عضو کمیسیون عمران بیان کرد

ضرورت جلب اعتماد مردم برای ثبت اطلاعاتشان در سامانه های ثبت املاک

پیگیری موضوع پتروشیمی میانکاله از سوی دادستان کل کشور
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آذربایجان
7

برگزاری همایش بین المللی سرمایه گذاری تبریز 
۲۰۲۳ برای نیم قرن آینده موثر خواهد بود

۳
رهبر انقلاب: اهالی هنر و رسانه در زنده 
 نگه داشتن هنرمندانه یاد شهدا تلاش کنند

۲

 سازمان شهرستان ها از استان های فاقد نماینده
 نماینده فعال می پذیرد.
9و۰۲1-66567767


